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                               Protokoll 

fra årsmøtet i Nesodden Arbeiderparti torsdag 1. februar 2024 kl. 19.00 – 21.20 på Tangenten. 

Det var totalt 34 medlemmer med stemmerett til stede.  

  

1. Åpning v/leder  

Leder Berit Rønning hadde meldt forfall. Nestleder Maria Aavitsland åpnet årsmøtet med 

noen betraktinger og viktige punkter fra året som har fått.  

 

2. Konstituering  

Godkjenning av dagsorden og forretningsorden  

Godkjent 

 

Valg av dirigent og to sekretærer  

Valg av to til tellekorps og to til å undertegne protokollen.  

Styrets innstilling:  

Dirigent: Kyrre Lekve  

Sekretærer: Jørgen Lorentzen og Therese Thoren 

Til å undertegne protokollen: Sven Ivar Høvik og Maria Aavitsland.  

Tellekorps: Christin Rødvik-Hansen og Tor Erik Granum.  

Vedtak: Styrets forslag enstemmig vedtatt, med Arne Lendl i tellekorpset i stedet for Christin 

Rødvik Hansen som ikke var til stede.  

 

3. Årsberetninger  

I leders fravær gikk Jørgen Lorentzen igjennom årsberetningen.  

Ordførers beretning ble presentert av ordfører Cathrine Kjenner Forsland. Spørsmål ifht 

forskning og utvikling fra Rolf D. Pettersen. 

Gruppeleder Jørgen Lorentzen redegjorde for kommunestyregruppas beretning. 

Seniorgruppen hadde ingen ytterligere kommentarer til sin. 

Vedtak: Årsberetningen tas til etterretning.  

 

4. Regnskap og budsjett  

Anne Kristine Hagen orienterte om regnskapet og budsjettet og ordstyrerbordet refererte til 

revisjonsberetningen, som anbefalte at regnskapet ble godkjent. Leder av revisjonskomitéen, 
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Kato Jahr, redegjorde for revisjonsberetningen. Han kommenterte at et nytt revisjonssystem 

fra statsforvalteren har blitt innført, og det vil være nødvendig med utvikling av systemet.  

Kommentarer: 

Vi trenger å spare ekstra midler til kommende kommunevalgkamp, estimat kr. 30.000, - pr år 

utgjør et overskudd på ca. kr. 50.000, - 

Arne Lendl kommenterte at det er lite penger i kassa og lurte på om inntektene for 2024 er 

sikre. Svar: det er sikre penger og innenfor vårt budsjett, og at støtten fra kommunen for 2023 

enda ikke var utbetalt.  

AUF – det er satt støtte til AUF kr. 10.000, - på bakgrunn av at vi ønsker oss et aktivt AUF på 

Nesodden.  

 

Vedtak: Regnskap 2023 med revisjonsberetning ble godkjent. Budsjett 2024 ble godkjent. 

 

5. Vedtekter 

To forslag til endring i vedtekter: 

Leder og nestleder velges samtidig av ulikt kjønn 

To medlemmer og to varamedlemmer til revisjonsnemnd 

 

Vedtak: Forslag til endringene i vedtektene ble godkjent. Det ble godkjent redaksjonell 

endring fra «Viken» til «Akershus» i punkt 6.  

 

6. Andre innkommende forslag m/ styrets innstilling  

Vedtaksforslag 1 – Generell politisk uttalelse – Trygg styring. 

Styrets innstilling: Uttalelsen vedtas.  

Vedtak: Vedtak enstemmig godkjent  

 

Vedtaksforslag 2 – momsfritak for solcelleanlegg 

Styrets innstilling: Forslaget vedtas.  

Vedtak: Vedtak enstemmig godkjent  

 

Vedtaksforslag 3 - Mulighet for sorgmelding etter tap. 

Styrets innstilling: Forslaget vedtas.  

Vedtak: Vedtak enstemmig godkjent 

 

Vedtaksforslag 4 – forsvar   

Styrets innstilling: Forslaget avvises til fordel for omformulert forslag 6. 

Vedtak: enstemmig omformuleres til forslag 6 

 

Vedtaksforslag 5 – krig i Ukraina 

Styrets innstilling: Forslaget avvises til fordel for omformulert forslag 6. 

Vedtak: enstemmig omformuleres til forslag 6 

 

Vedtaksforslag 6 (nytt forslag fra styret til erstatning for vedtaksforslag 4 og 5). 

Styrets innstilling: Forslaget vedtas.  

Følgende hadde ordet: Rolf D. Pettersen (fremmet forslag om justering) og Tor Erik Granum. 

Vedtak: enstemmig vedtatt med følgende endringer:  
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Ordet «fortsatt» strykes og ordet «kraftfull» erstattes av «rask og kraftfull» 

 

Vedtatt forslag lyder da slik: 

Det er igjen krig i Europa og det er viktig at Norges og våre alliertes evne til forsvar  

ivaretas på en effektiv måte med implementering av nødvendige tiltak og tilføring av  

økte ressurser til forsvaret.  

Russland invaderte Ukraina/Krim-halvøya i februar 2014. En ny russisk invasjon av  

Ukraina fulgte 24. februar 2022. Russland fører en terrorkrig mot den ukrainske  

befolkningen. Russland har demonstrert evne og vilje til å utvide sitt territorium. 

Ukraina kjemper ikke bare for egen eksistens, men også for Europas frihet og  

sikkerhet. Ukraina er avhengig av tung økonomisk og militær støtte for å bekjempe  

russisk aggresjon og ta tilbake tapte landområder.  

Nesodden AP ber regjeringen følge opp Forsvarskommisjonens anbefalinger på en rask og 

kraftfull måte. Norge er i en enestående sterk økonomisk posisjon, noe som gjør oss i  

stand til å møte alvoret. Regjeringen Støre bør jobbe offensivt for å ta ansvar  

for eget land og Europas fremtid. 

Nesodden AP ber regjeringen øke støtten til Ukraina med militær og annen støtte. 

 

Vedtaksforslag 7 – barnefattigdom 

Styrets innstilling: Barnefattigdom er et viktig tema. Nå starter arbeidet med programmet for 

neste stortingsvalg. Vi ønsker å videreutvikle forslaget og vil ta det med oss inn i 

programarbeidet på neste medlemsmøte. Nesodden Arbeiderpartis innspill til programmet 

skal sendes inn innen utgangen av mars.   

Vedtak: enstemmig vedtatt  

 

Vedtaksforslag 8 – natur og naturmangfold 

Styrets innstilling: Vedtas med avsnitt to endret til: I de senere år har det i mange kommuner 

blitt bygget ned natur i stort omfang, og man tar ikke godt nok vare på naturmangfoldet. Det 

kan være vanskelig å se for seg hvordan sikring av natur og naturmangfoldet får plass i 

arbeidet med det grønne skiftet. 

Følende hadde ordet: Jan Balstad, som opprettholdt opprinnelig forslag. 

Vedtak:  

Styrets forslag til avsnitt to fikk 21 stemmer, mens opprinnelig forslag til avsnitt to fikk 13 

stemmer.   

Vedtak: forslag med styrets revidering ble deretter enstemmig vedtatt  

Vedtatt forslag lyder da slik: 

I 2022 ble det med aktiv medvirkning fra Norge i FN-regi utarbeidet en ny  

naturavtale. Om avtalen ble det sagt at verden aldri hadde satt seg så høye mål  

i vern av natur og naturmangfold. En skulle ikke bare stoppe nedbygging av  

natur, men gjenopprette det som er gått tapt. 

Nesodden kommune har to ganger blitt kåret til å være gode på det å ta vare på  

naturen vår og det har Arbeiderpartiet tjent på i valg, noe som forteller oss at  

folk er opptatt av dette. 

I de senere år har det i mange kommuner blitt bygget ned natur i stort omfang, og man tar 

ikke godt nok vare på naturmangfoldet. Det kan være vanskelig å se for seg hvordan sikring av 

natur og naturmangfoldet får plass i arbeidet med det grønne skiftet. 

Det norske folk er glad i naturen og for mange er naturen like viktig som luft og  
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rent vann. Vi lever av sjøen rundt oss, elvene, fjellene og skogen, men har ikke  

vært flinke nok til å ta hensyn til bærekraften i bruken. Hvis vi ikke gir naturen  

en egen verdi vil den alltid tape mot andre interesser. 

Også forvaltningen av rovdyra våre skaper store spenninger i befolkningen, at  

arter er truet blir i liten grad lagt vekt på når særinteresser går foran kunnskap. I  

Arbeiderpartiet har arbeidet til Miljødepartementet alltid vært prioritert og  

mange markerte politikere har hatt jobben, nå virker det som et underbruk av  

energi- og klimapolitikken. 

Nesodden Arbeiderparti vil oppfordre Arbeiderpartiet fram til valget i 2025 å  

løfte opp arbeidet med bakgrunn i FNs naturavtale slik at Norge blir et  

spennende land å besøke fordi vi har tatt godt vare på naturen! Skal denne  

avtalen få den betydningen den er tillagt, må det mye handling til. Det gode er  

at folket vil like det. 

 

Vedtaksforslag 9 – Oslofjorden 

Styrets innstilling:  

Nesodden Arbeiderparti krever at regjeringen pålegger Kystverket å ta massene fra 

utdypingen av Borg Havn på land.   

Nesodden Arbeiderparti ber regjeringen iverksette et forskningsprogram for å finne ut hvorfor 

forholdene i Oslofjorden har endret seg så mye i løpet av de siste rundt 25 årene. 

Nesodden Arbeiderparti ber regjeringen sørge for at samarbeidet blir bedre mellom offentlige 

instanser og relevant lokal ekspertise, for eksempel fiskerne. 

(Opprinnelig forslag til vedtak hadde ved en feil falt ut av innkallingen til årsmøtet.) 

Vedtak: Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent 

 

Vedtaksforslag 10 - Bærekraftig helse og eldreomsorgstjenester 

Styrets innstilling:  

Styret i Nesodden Arbeiderparti tar denne saken videre og setter ned et utvalg som vurderer 

disse oppgavene i sammenheng på overordnet nivå. Utvalget konkluderer med en anbefaling 

om hvordan vi bør jobbe lokalpolitisk for å søke å styre utviklingen i riktig retning. 

Anbefalingen skal inkludere konkrete, praktiske eksempler.  En forutsetning må være at vi har 

noen med engasjement og interesse for dette området som ønsker å gjøre en innsats i et slikt 

utvalg. 

Vedtak: Forslag til vedtak ble enstemmig godkjent 

 

Vedtaksforslag 11 – Storgården, Linaro på Blylaget.   

Styrets innstilling: 

Nesodden arbeiderparti ønsker å støtte opp om restaurering av storgården Linaro på Blylaget. 

Gården har unik beliggenhet, rik historie og store muligheter for bruk av allmennheten. Styret 

ønsker å få mere kunnskap om hva som skal til av midler, og ønsker derfor å innhente 

kunnskap ved å invitere venneforeningen på et møte. Budsjettet for 2024 er lagt, og det kan 

være vanskelig å finne midler i inneværende år. Det er derfor ikke mulig å forplikte 

kommunestyregruppa til å finne midler, men partiet kan vedta at det ønsker Linaro bevart og 

at det skal jobbes aktivt med å finne løsninger som bidrar til dette. 

Følgende hadde ordet: Kari Agnor, Svein Helge Johansen, Harald Opsand, Arne Lendl, Lars 

Eivind Bjørnstad, Jørgen Lorentzen (fremmet forslag om justering i vedtak). 

Vedtak:  
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Forslag om å endre siste setning til: Det er derfor ikke mulig å forplikte kommunestyregruppa 

til å finne midler, men partiet kan vedta at det ønsker Linaro bevart og støtter 

venneforeningens arbeid. 

Forslaget ble vedtatt mot to stemmer.  

Vedtak: revidert forslag ble deretter vedtatt mot 5 stemmer.  

Vedtatt forslag lyder da slik: 

I 1972 ble området med Storegården, Linaro på Blylaget ervervet med statlige midler.  

Friområde er på 21,5 mål og har 300 meter strandlinje. På tomten står det et hus i Sveitserstil. 

Huset er fra 1880 og ble flyttet fra Oslo. Nesodden kommune påtok seg ansvaret for huset. 

Området ble regulert i 2013 til offentlig friområde med hensynssone for bevaring av 

kulturmiljø. Dessverre har huset forfalt.  

Det er etablert en venneforening med formål om å sette huset i stand. Primært vil det  

søkes om eksterne midler fra bl.a. Sparebankstiftelsen og andre steder. Det tas sikte  

på en enkel istandsetting og benytte mest mulig gjenbruksmaterialer. Det er  

gjennomført mulighetsstudier og tradisjonelle tilstandsrapporter. Kommunestyret har  

tidligere satt av midler til nødvendig vedlikehold, men disse er omdisponert.  

Kommunen har tidligere bedt om innspill til hva huset og området kan brukes til.  

Mange har kommet med forslag. DNT og Oslofjorden friluftsråd har også vist sin  

interesse. Men det forutsettes at huset først blir istandsatt. Foreningen er etablert for  

å gjøre det.  

Området kan blir særlig attraktivt for barn, unge og barnefamilier. Med en slik tomt og  

beliggenhet vil det særlig være aktuelt med bade- og sjøliv, læring om livet i sjøen, ro  

og padling, osv. Det er lett tilgjengelighet med kollektivtransport.  

Selv om det søkes om støtte til restaurering, vil det være positivt om også kommunen  

kan stille opp med et mindre beløp i et spleiselag.  

Nesodden arbeiderparti ønsker å støtte opp om restaurering av storgården Linaro på Blylaget. 

Gården har unik beliggenhet, rik historie og store muligheter for bruk av allmennheten. Styret 

ønsker å få mere kunnskap om hva som skal til av midler, og ønsker derfor å innhente 

kunnskap ved å invitere venneforeningen på et møte. Budsjettet for 2024 er lagt, og det kan 

være vanskelig å finne midler i inneværende år. Det er derfor ikke mulig å forplikte 

kommunestyregruppa til å finne midler, men partiet kan vedta at det ønsker Linaro bevart og 

støtter venneforeningens arbeid. 
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7. Valg v/valgkomiteen (V.t. §3)  

Roger Solli Johansen orienterte om valgkomitéens enstemmige forslag. 

Følgende hadde ordet: Liv Evjan, Tor Erik Granum. 

I Forbindelse med avstemningen presenterte de foreslåtte styremedlemmene, samt 3 vara, seg 

selv. 

 

Vedtak: Valgkomitéens innstilling ble enstemmig vedtatt: 

 

Styret 

Leder    Anne Kristine Hagen  velges for 2 år 

Nestleder   Tor Erik Granum velges for 2 år 

Kasserer   Tor Erik Granum velges for 1 år1  

Sekretær   Therese Thorèn    velges for 1 år1  

Styremedlem   Jørgen Lorentzen velges for 2 år 

Styremedlem   Ivar Høvik  velges for 2 år 

Styremedlem   Liv Evjan  velges for 2 år 

Styremedlem, ett år  Inger Seim   velges for 1 år 

 

1.Vara    Erik Pettersen 

2. Vara    Christin Rødvik-Hansen 

3. Vara    Magnus Hegdal 

Alle varamedlemmer velges for ett år. 

 

Kvinnekontakt   Liv Evjan  

 

Revisjonsnemnd  Kato Jahr, (leder) 

    Kari Agnor, (medlem) 

    Bjørn Zapffe, (varamedlem) 

    Svein Helge Johansen, (varamedlem) 

Alle medlemmer i revisjonsnemnda velges for ett år.  

 

Til representantskapet i Akershus AP 

Anne Kristine Hagen 

Tor Erik Granum 

Therese Thorèn, (vararepresentant) 

Jørgen Lorentzen, (vararepresentant) 

 

Styret innstilte på følgende valgkomité:  

Leder:   Kyrre Lekve   

Nestleder:  Maria Aavitsland 

Medlem:  Roger Sollied Johansen 

Medlem:  Therese Thorèn 

Varamedlemmer: Tor Erik Granum og Michelle Aavitsland  

Vedtak: Valgkomitéen ble enstemmig valgt 

 
1 På denne måten kommer kasserer og sekretær på valg neste år, da vil det følge de nye vedtektene hvor det er 
leder og nestleder på valg ett år og sekretær og kasserer andre år. 



  7  

 

 

8. Klima- og energipolitikk v/ Mani Hussaini  

Mani Hussaini innledet, med påfølgende debatt. 

 

9. Avslutning  

Møtet ble avsluttet ca. 21.20 

 

 

 

 

Jørgen Lorentzen      Therese Thorèn 

        Sekretær                                                                          Sekretær 
 

 

 

 

Underskrift protokoll:  

 

 

 

 

 

 

Sven Ivar Høvik     Maria Aavitsland 


